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Valkenburg aan de Geul, 9 oktober 2016 

 

 

Aan de Voorzitter van de Gemeenteraad 

 

Hierbij verzoeken wij u onze CDA-fractie in de gelegenheid te stellen aan het begin van de raadsvergadering 

van vanavond op grond van artikel 42 Reglement van Orde een aantal mondelinge vragen voor te leggen  aan 

het College. Ons inziens ontbreekt het noal aan het nakomen van de actieve informatieplicht van het college! 

Wij stellen deze vragen nu vooral omdat de antwoorden daarop naar onze mening voor de raad van belang zijn 

vóór de komende behandeling van de meerjarenbegroting en het daarbij kunnen maken van keuzes.  

Gezien de bescheiden raadsagenda is de raadsvergadering van maandag 10 oktober een goede gelegenheid de 

raad bij te praten.  

 

1. Met Wijckerveste is afgesproken dat ook zij een onderzoek zouden doen naar de toekomst van de 

Polfermolen: de uitkomsten hiervan zijn inmiddels al meermalen uitgesteld. In het raadsvoorstel 

Polfermolen stond de afspraak dat Wijckerveste uiterlijk in september een voorstel zal doen voor de 

invulling van eventueel leegkomende ruimten in het Polfermolencomplex. September is voorbij. Zijn er 

onderzoeksresultaten of zijn er voorstellen en zo ja, wat houden die in? 

 

2. De verantwoordelijke wethouder heeft op 27 september tijdens de EFTR-commissievergadering het 

raadsvoorstel over de Polfermolen teruggetrokken. Hoe denkt het college een vervolg te geven de 

planontwikkeling m.b.t. de Polfermolen BV? Komt er bij de begrotingsstukken een aangepast voorstel 

van de zijde van het college? 

 

3. Graag een update van de zijde van het college over de stand van zaken betreffende: 

- de bezetting woningen en winkels in het nieuwe winkelcentrum 

- Croix de Bourgogne en geplande dependances 

- de plannen voor de realisering van een hotel in het voormalige Pradoegebouw 

- Boslust 

 

4. Wanneer worden de nog te verrichten werkzaamheden m.b.t. GOMV-wandel/fietsroutes (brug, poortjes 

etc.) afgerond? 

 

5. Hoe staat het met de planontwikkeling en begroting van de renovaties Walramplein, provinciale weg 

Houthem en Valkenburgerweg?  

 

6. Kunt U een inschatting geven van het totaal aan uitgekeerde of nog uit te keren nadeelcompensaties als 

gevolg van de centrumplannen en hoe de dekking van deze gelden is geregeld? 

 

 
Ervan uitgaand dat U aan dit verzoek tegemoet komt, verblijft  

 

met vriendelijke groet,  

 

 

Math. Knubben,  

fractievoorzitter CDA Valkenburg aan de Geul 


